

22-D-C1C

Historical File Copy

Published by Authority of the Hon. James Malcolm, M.P.
Minister of Trade and Commerce

DEPARTMENT OF TRADE AND COMMERCE
Agricultural Branch

Dominion Statistician: R.H. Coats, B.A., F.S.S.(Hon), F.R.S.C.
Chief, Agricultural Branch: F.J. Horning, B.A., F.S.S.

Ottawa, February 17, 1930.- The Dominion Bureau of Statistics reports the receipt of a cablegram from the Commonwealth Statistician at Canberra communicating the second forecast of the yield of wheat in Australia for the season 1929-30, which is as follows: 125,000,000 bushels from 14,063,000 acres as compared with 159,497,000 bushels from 14,171,000 acres in 1928-29 and 136,604,000 bushels from 10,839,000 acres, the average for the five years 1923-24 to 1927-28.

Publié par ordre de l'Hon. James Malcolm, M.P.
Ministre du Commerce

MINISTÈRE DU COMMERCE
Section Agricole

Statisticien du Dominion: R. H. Coats, B.A., F.S.S. (Hon.), F.R.S.C.
Chef, Section Agricole: F. J. Horning, B.A., F.S.S.

Ottawa, le 17 février, 1930.- Un câblegramme du Statisticien du Commonwealth à Canberra informe que la seconde estimation de la récolte de blé d'Australie pour la saison 1929-30 est comme suit: 125,000,000 boisseaux sur 14,063,000 acres comparativement à 159,497,000 boisseaux sur 14,171,000 acres en 1928-29, et 136,604,000 boisseaux sur 10,839,000 acres, moyenne pour la période quinquennale 1923-24 à 1927-28.

STATISTICS CANADA LIBRARY
BIBLIOTHÈQUE STATISTIQUE CANADA



1010723009